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1. Opening en vaststelling agenda 

De voorzitter opent om 10.30 uur de vergadering en heet de districtsafgevaardigden en de 

overige aanwezigen welkom op de 184ste Algemene Vergadering (AV) van de KNMP. Deze 

vergadering wordt opgenomen. Geen van de aanwezigen heeft hiertegen bezwaar. De heer 

H.G.J. Verburg van District Zuidoost II is afwezig en heeft de heer R.H.G. Tijhuis gemachtigd 

namens hem te stemmen. Alle districten zijn hiermee vertegenwoordigd. Aldus zijn de 

voorschriften omtrent het oproepen en houden van de vergadering in acht genomen, zodat 

geldige besluiten kunnen worden genomen. Er zijn geen leden die hebben aangegeven dat zij 

persoonlijk willen stemmen. 

 

De agenda is opgesteld op basis van de voorlopige agenda van de AV die in de 

Districtsledenbijeenkomsten is besproken. De definitieve agenda bevat dezelfde punten in 

dezelfde volgorde als de voorlopige agenda met toevoeging van de presentatie door Jamila 

Bakkers, afdeling Communicatie. Naast de agenda zijn er diverse punten aangedragen namens 

de afgevaardigden, deze komen aan bod tijdens de actualiteiten. De agenda wordt zonder 

wijzigingen vastgesteld. 

 

Het bestuur staat stil bij de overleden leden in 2023. De secretaris, Thomas Kanis, noemt de in 

het afgelopen jaar overleden leden. De voorzitter vraagt vervolgens een moment stilte om deze 

leden te gedenken: 

Mevr. drs. M. Kisters-Ascherman 

Mevr. Dr. A.I. Bierman 

Dhr. drs. T.N.M. Hebinck 

Dhr. drs. M.H.C. Croes 

Mevr. drs. S.A. Schouwstra 

Dhr. Dr. K.F.F. Kho 

Mevr. R.S. Wieriks MSc 

Dhr. drs. H.S. Groenberg 

Dhr. drs. W.H.G.M. Loeff 

Dhr. drs. G.W.J. Riemersma 

Dhr. drs. G. Postma 

Dhr. Prof .dr. A. Bakker 

Dhr. drs. G.F.A. van Essen 

Dhr. drs. H.H. Harmsen 

Mevr. drs. S. Keizers 

Dhr. Dr. J.A.W.M. Weijnen 

Dhr. Dr. R. Stuffken 

 

De KNMP heeft de gewoonte om ter gelegenheid van de Algemene Vergadering aan het eind 

van het jaar een bericht te zenden aan Zijne Majesteit de Koning. In het verleden ging dat per 
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telegram. Sinds enige jaren per e-mail. Het KNMP-bestuur stelt voor om voor 2023 opnieuw een 

e-mail te sturen. De inhoud van het bericht is als volgt:  

Majesteit, Gisteren, 13 december 2023, zijn de districtsafgevaardigden en leden van de 

Koninklijke Nederlandse Maatschappij ter bevordering der Pharmacie bijeengekomen voor de 

184ste Algemene Vergadering van onze vereniging. Ter gelegenheid daarvan hechten wij eraan 

uwe Majesteit te laten weten dat wij het een eer vinden het predicaat ‘koninklijk’ te mogen 

voeren. De koninklijke status onderstreept het belang van onze missie: 

De KNMP bevordert een optimale, wetenschappelijk gefundeerde, innovatieve, farmaceutische 

patiëntenzorg door apothekers. Vanuit deze ambitie behartigt de KNMP de belangen van alle 

apothekers en apotheken.  

 

Aris Prins, voorzitter 

Thomas Kanis, secretaris  

 

Besluit: de vergadering stemt in met de verzending van de e-mail. Het antwoord van het 

secretariaat van de Koning zal als bijlage aan het verslag worden gehecht. 

 

2. Actualiteiten 

De voorzitter geeft de bestuursleden kort het woord over de actualiteiten in de diverse 

portefeuilles. 

 
Jos Lüers: 

• Een delegatie KNMP-bestuurders en bureaumedewerkers heeft in november een studiereis 

ondernomen naar het Verenigd Koninkrijk (VK) met als doel informatie op te halen met 

betrekking tot: Clinical Services, voorschrijven en New Medical Services (startbegeleiding). 

De constatering is dat de situatie in het VK heel anders is dan in Nederland. New Medical 

Services heeft in het VK gezorgd voor een aantoonbare verbetering van therapietrouw, sluit 

goed aan bij onze richtlijn Consultvoering en is goed bruikbaar voor het opstellen van een 

businesscase gebaseerd op de Nederlandse situatie. In het VK zijn veel minder huisartsen 

t.o.v. apothekers. De toegankelijkheid stond hiermee op het spel. Dit speelt ook in 

Nederland. De prescribing pharmacist in de huisartspraktijk is een extra werknemer in de  

huisartsenpraktijk bekostigd door de NHS. Door de verschuiving van apothekers naar de 

huisartsenpraktijk, ontstaat er een krapte van apothekers in de openbare apotheken. 

 

Reinier Bax: 

• De KNMP werkt met diverse gremia samen waaronder LEF. KNMP en LEF hebben hetzelfde 

doel maar hebben een andere manier van werken. Dit leidt tot frictie op bepaalde punten. In 
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het LEF bestuur hebben twee KNMP bestuurders zitting.  

 

• In afstemming met het KNMP bestuur en LOA zal in het voorjaar 2024 gekeken worden naar 

een eventuele herstructurering van de LOA om de slagvaardigheid van de LOA verder te 

vergroten.  

 

• De Visie Eerstelijnszorg 2030 is tijdens het WSO-LOA webinar op 11 december besproken 

waarbij de leden zijn uitgenodigd te reageren op de consultatieversie die op de KNMP-

website is gepubliceerd. Naar verwachting zal de visie eind januari 2024 worden vastgesteld.  

 

• In verband met de GDV heeft de NZa aangegeven geen actie te ondernemen ten aanzien van 

de lopende contractafspraken. Hiermee wordt geen recht gedaan aan de uitspraak van het 

CBG. De meningen onder apothekers verschillen of we terug willen naar de oude situatie. Er 

vinden gesprekken plaats met de SES-partijen. SFK is gevraagd een berekening te maken van 

de consequenties.  

Raymond Kolman geeft aan dat softwarehuizen bezig zijn de systemen weer in te richten. 

Herberekening van 2023 is zeer complex. 

Er zijn dagelijks updates over dit onderwerp. Hiervoor kunnen leden de Q&A op de KNMP 

website raadplegen. 

 

Jacco Pesser: 

• Er wordt gewerkt aan een nieuw systeem, Mitz, waarin iedereen in Nederland toestemming 

gaat geven om gegevens met elkaar te delen. Er heeft een test plaatsgevonden in één 

apotheek. Naar verwachting zal dit in juli in alle systemen zijn ingebouwd.  

 

• In de Kickstart van het landelijke programma Medicatieoverdracht komt meer naar boven 

dan gedacht. Hierdoor wordt de eerste evaluatie uitgesteld tot mogelijk een jaar. Raymond 

Kolman geeft aan dat in de MP9 er verschillende partijen zijn die de systemen mogen vullen. 

De vraag is wie dan verantwoordelijk is voor de ingevulde data? Wanneer de apotheek de 

data niet levert, kan ze er ook geen verantwoordelijkheid voor nemen. Jos Lüers geeft aan 

dat vanuit de KNMP wordt aangegeven dat dit geen wenselijke situatie is.  

 

Nicole Hunfeld: 

• We lopen op schema op het onderwerp Duurzame farmacie. De toolkit wordt goed 

aangevuld op de website. Tijdens het FIP congres in Brisbane heeft de KNMP een 

presentatie verzorgd. Ook door NHS wordt gewerkt aan duurzame farmacie. We kijken met 

hen naar de mogelijkheid tot het uitwisselen van kennis.  

Tijdens de Week van Ons Water is een mooi filmpje beschikbaar gesteld. Hier zijn veel 

positieve reacties op ontvangen. Jeroen de Bruijn vraagt of de KNMP de overheid ook 

https://www.knmp.nl/dossiers/duurzame-zorg/week-van-ons-water-2024
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aanspreekt op het ophalen van afval bij de apotheek. Serge van de Rijt meldt dat gemeenten 

in Zeeland niet ophalen. Nicole Hunfeld geeft aan dat dit de aandacht heeft.  

 

Thomas Kanis: 

• Apotheek.nl heeft voor de 6e opeenvolgende keer de prijs van beste website in de categorie 

zorg gewonnen. De contractzoeker is op apotheek.nl gelanceerd naar aanleiding van de eis 

van de NZa om voor patiënten inzichtelijk te maken met welke zorgverzekeraars contracten 

zijn afgesloten. Apotheek.nl wordt verder doorontwikkeld. Jacco meldt dat er door de 

overheid wordt gekeken naar mogelijkheden voor zelfmanagement. Hierbij wordt o.a. 

gekeken naar Apotheek.nl en zou een mooie samenwerking kunnen worden aangegaan. 

 

Naomi Jessurun: 

• Komend jaar zal er veel aandacht worden besteed aan Farmacogenetica. Belangrijk dat dit 

thema besproken blijft en aandacht blijft krijgen. Er zijn weinig beroepsgroepen die zo veel 

kennis hebben van farmacogenetica als apothekers. Eind januari staat een invitational 

gepland waar best practices met elkaar worden gedeeld. Wanneer apothekers zich hiermee 

bezighouden, hoort het bestuur dit graag om ze uit te nodigen voor de invitational. Aan de 

hand van de best practices wordt de toolkit geüpdatet.  

Hans Schuurman geeft aan dat apothekers nog geen mogelijkheid hebben om een aanvraag 

te doen. Naomi geeft aan dat dit bekend is en de aandacht heeft.  

Alexander Armbrust meldt dat uitslagen van aanvragen door ziekenhuizen vaak alleen 

gedeeld worden met de huisarts en niet met de apotheker.  

Ronald Tijhuis geeft aan dat er veel gaat veranderen met betrekking tot labwaarden en er 

meer mogelijkheden komen voor de apotheker. 

 

• AGM heeft haar plannen voor 2024 en 2025 geformuleerd. Netwerken zal centraal staan. We 

weten elkaar tijdens bijeenkomsten in de Jaarbeurs te vinden, maar we kunnen meer voor 

elkaar betekenen. AGM wil ook werkbezoeken bij elkaar afleggen en kijken naar 

overeenkomsten in werkzaamheden. Ook openbaar apothekers zijn hierbij welkom. AGM wil 

studenten farmacie een stage aanbieden op het terrein apotheker Geneesmiddel en 

Maatschappij. Hier is veel belangstelling voor. Er wordt gekeken naar een AGM-register. Dit 
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om te borgen dat apothekers belangrijke posities innemen bij belangrijke instituten en deze 

ook behouden in de toekomst. 

 

Aris Prins: 

• De visie Apotheker 2040 en het PGEU-voorzitterschap komen bij het jaarplan aan de orde. 

Verder verwijst hij naar de komende KNMP Actueel op 19 december 2023. 

3. Besluitvormend 

• Verslag van de Algemene Vergadering van 28 juni 2023 (bijlage 1) 

In het verslag wordt een correctie doorgevoerd.  

o Nicole Hunfeld was afwezig.  

o Naam Meryem Bilan wordt gecorrigeerd.  

Besluit: Het verslag wordt, met inachtneming van bovenstaande wijzigingen, vastgesteld 

met dank aan bestuurs- en directieondersteuning van afdeling Bestuurszaken. 

 

• Beleid en financiën 

KNMP Jaarplan 2024 (bijlage 2) 

Het motto van het jaarplan 2022 was ‘Basis op orde’. In 2023 ‘Apothekers werken samen’. 

Opvolgend hieraan is het motto voor 2024 ‘Apothekers in beweging’ waarin we kijken naar 

de toekomst hoe we hierin de beweging zullen maken om de gewenste resultaten te 

bereiken. Aris Prins geeft een toelichting op de diverse onderdelen van het jaarplan.  

Het Jaarplan omvat de highlights die gekoppeld zijn aan de te behalen resultaten. Er wordt 

ingezet op Masterclasses voor bepaalde doelgroepen om helderheid te krijgen hoe de 

apotheek en de apotheekzorg werken. In 2024 zal er extra aandacht worden besteed aan de 

nieuwe Tweede Kamerleden. 

Per januari 2024 is Nederland voorzitter van de PGEU. KNMP en PGEU zullen gezamenlijk 

een congres organiseren, te houden in juni in Amsterdam. In 2024 en 2025 staan belangrijke 

herzieningen voor de farmacie op stapel waarbij KNMP en PGEU samen zullen optrekken.  

Voor de ondersteuning van de regio’s sluiten we aan bij het Integraal Zorgakkoord (IZA) en 

Extramurale Farmaceutische Zorg (EFZ). Ook worden de regio’s voorbereid op de uitvoering 

van het programma VIPP Farmacie. De Visie Apothekers 2040 is recent overgedragen aan de 

jongere organisaties als VJA en Jong NVZA. Zij zijn bezig met de organisatie van een 

werkatelier en transitiecafés waaraan de leden kunnen deelnemen. 

Ten aanzien van het beroep verkent de KNMP een Nederlandse variant van New Medicin 

Services en het voorschijven en het zelfstandig stoppen en wijzigen van geneesmiddelen. De 

KNMP vraagt politieke steun voor de autonomie van de apotheker. Voor de Professionele 

Standaard Farmaceutische Zorg ligt de focus op het verder ontwikkelen en onderhouden van 

generieke richtlijnen. Zorginnovatie zal in 2024 in het teken staan van Artificial Intelligence 

(AI). Het gaat daarbij om het versterken van de efficiëntie, nauwkeurigheid en veiligheid van 

processen. Ten aanzien van de branche kijken we naar bekostigingsmodellen voor passende 

farmaceutische zorg. KNMP verkent mogelijkheden en voert overleg met stakeholders en 
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leden. We zetten in op optimale uitwisseling van medicatiegegevens en vereenvoudiging 

van de formulierenstroom van bijlage 2 geneesmiddelen. 

De inspanningen van de expertisecentra waren voorheen in het jaarplan opgenomen als 

‘Producten en Diensten’. Door SFK, Z-index, GIC en LNA te benoemen als expertisecentra 

benadrukken we de kennis die we in huis hebben en dat we trusted third party zijn voor 

externe partijen. 

In 2023 is de KNMP meer gevraagd om samen te werken. Dit betreft vaak complexe 

problemen en vergt nog steeds volle aandacht.   

Jeroen de Bruijn geeft aan dat er een mooi jaarplan voor 2024 ligt en vraagt of er al een 

tussenevaluatie van het jaarplan 2023 beschikbaar is. Aris Prins geeft aan dat dit in de AV 

van juni 2024 a.d.h.v. het jaarverslag kan worden besproken. Ook de kwartaalrapportages 

welke met de districtsklankbordgroepen gedeeld worden geven de voortgang van het 

jaarplan weer.  

Jeroen de Bruijn merkt op dat apotheken veel vragen krijgen over preparaten en de 

hulpstoffen van producten verkrijgbaar in winkels als de Tuinen of Kruitvat. Apothekers 

kennen de samenstelling van deze preparaten niet en kunnen hier niet op bewaken. Aris 

Prins geeft aan dat we dit punt zullen oppakken is samenspraak met afdeling Communicatie.  

Joep van den Dries geeft aan dat apothekers als medicatiedeskundige kunnen aangeven dat 

ze op bepaalde geneesmiddelen geen advies kunnen geven.  

Raymond Kolman spreekt zijn dank uit dat de KNMP een aantal gebruikersorganisaties op 

het gebied van informatiebeleid gaat ondersteunen.  

Besluit: Het KNMP Jaarplan 2024 wordt bij acclamatie aangenomen.  

 

Begroting 2024  (bijlage 3) 

Nicole Hunfeld geeft een toelichting n.a.v. de diapresentatie over de begroting 2024. De 

financiële kaders zijn tijdens de Algemene Vergadering op 26 juni 2022 vastgesteld. Er ligt 

een mooi en ambitieus jaarplan, maar het was een grote uitdaging voor het KNMP bureau 

om hier een passende begroting voor op te stellen. De externe inkomsten komen in 2024 uit 

op 1 miljoen t.o.v. 250k voor 2023. Hier liggen diverse plannen aan ten grondslag, maar de 

gelden moeten nog wel binnenkomen. Door subsidies zijn er ook meer activiteiten mogelijk. 

Dit vraagt extra werkzaamheden en waaraan de stijging in personeelskosten is te herleiden. 

Op het gebied van de automatisering zijn enkel lopende ICT-zaken begroot. De vernieuwing 

van ICT vraagt om een andere financiering. Hiervoor wordt een plan opgesteld. 

 

Contributies 2024 (bijlagen 4, 4a, 4b en 4c).  

Het KNMP bestuur heeft voorgesteld de zakelijke bijdrage te indexeren met 2,8% om de 

begroting sluitend te krijgen.  

Ronald Tijhuis merkt op dat de verhouding inkomsten leden externen langzaam zou worden 

losgelaten. Nicole Hunfeld geeft aan dat de verhouding voor 2023 49-51% was. Voor 2024 is 

dit aangepast naar 43-57%. De Commissie voor de Financiën is hierbij betrokken en kijkt ook 

goed naar de verhoudingen. Ronald Tijhuis merkt ook op dat de exploitatiekosten en 
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personeelskosten stijgen. Eric Janson licht toe dat elke uitgave zorgvuldig wordt 

overwogen. Niet alle activiteiten die het bureau wenselijk acht, leidt tot een activiteit in het 

jaarplan. Er worden dus ook activiteiten door het bureau geschrapt. Ronald Tijhuis geeft aan 

goed uit te leggen wat er nodig is en de consequenties te nemen van wat de leden willen dat 

de KNMP doet.  

Raymond Kolman vraagt of Z-index in de begroting is meegenomen en hoe de 

verantwoording is geregeld. Eric geeft aan dat dit de geconsolideerde begroting van de 

KNMP Holding betreft waar Z-Index onderdeel van uitmaakt. Ook worden er gesprekken 

gevoerd met de accountant die toetst wie waarvoor verantwoording aflegt. De KNMP heeft 

dit strak ingeregeld. Z-Index en SFK presenteren zich zelfstandig naar buiten maar vallen in 

de KNMP Holding en onder het toezicht van het KNMP-bestuur. 

De formatie is qua de personele bezetting al jaren op hetzelfde niveau vastgeklikt. Er zijn 

nog wel openstaande vacatures. Deze openstaande vacatures worden in de begroting 

meegenomen. Serge van de Rijt merkt op dat er verschillende bedragen voor de 

bereidingsmodule worden genoemd. Wim van Zwet licht toe dat het juiste tarief is 

vastgesteld op € 1169. Dit wordt in de stukken gecorrigeerd. Jeroen de Bruijn heeft begrip 

voor de opstelling van de moeilijke begroting. Het baart hem wel zorgen dat het advies van 

de LOA overruled moest worden. Nicole Hunfeld bevestigt dat er een afspraak voor de 

zakelijke bijdrage voor drie jaar was vastgelegd.  Met LOA is afgesproken de zakelijke 

bijdrage op hetzelfde niveau te houden, maar ook dat als aanpassing nodig blijkt een 

gesprek mogelijk is. Sander Garritsen heeft vanuit het district Oost één bezwaar tegen 

contributieverhoging ontvangen. Dit lid gaf aan dat in deze tijden van ernstige margedruk 

het niet zo kan zijn dat de beroepsvereniging meer geld gaat vragen en de KNMP moet 

kijken naar efficiency en keuzes. Ook Raymond Kolman geeft aan dat in district Noordwest I 

één persoon bezwaar heeft gemaakt. Raymond merkt op dat in de huidige tijd in de branche 

farmacie het lastig is om drie jaar vooruit te kijken. Als er zaken zijn die enorm belangrijk zijn 

is het goed te bekijken hoe we dit kunnen oppakken wanneer de begroting niet toereikend 

is. Joep van den Dries heeft uit district West drie bezwaren ontvangen en vooraf 

doorgegeven. Nicole Hunfeld geeft aan deze ontvangen te hebben en een reactie in de 
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uitleg meegenomen te hebben. Joep heeft een terugkoppeling gegeven aan de 

bezwaarmakers en zij hebben aangegeven begrip te hebben voor de lastige situatie.  

Besluit: Het voorstel voor de algemene (persoonlijke) contributie 2024, de zakelijke bijdrage 

openbaar apotheken 2024, de zakelijke bijdrage ziekenhuisapotheken 2024 en de begroting 

2024 worden bij acclamatie goedgekeurd. 

 

• Benoemingen en herbenoemingen in diverse organen van de vereniging 

 

o Raad van Beroep 

Aftredend:  

de heer Hans Smit, Canisius-Wilhelmina Ziekenhuisapotheek, Nijmegen 

mevrouw Regine Siedenburg, BENU Apotheek Warmond, Warmond 

 

o Raad van Tucht 

Aftredend:  

de heer Peter Bakker, Den Helder   

 

Het KNMP bestuur is de aftredende leden erkentelijk voor hun inzet. 

4. Tweede Kamer verkiezing en kabinetsformatie 

 Jamila Bakkers geeft een presentatie over de Tweede Kamer verkiezing en de 

kabinetsformatie. Naar aanleiding van de presentatie worden de volgende vragen gesteld. 

o Jacco Pesser: De boodschap die we hadden is goed geland. Klopt het dat onze 

kernwaarden beter terugkomen. Jamila geeft aan dat de boodschap beter beklijft dan 

vorige jaren en de grote partijen onze boodschap hebben opgenomen in hun 

programma.  

 

o Raymond Kolman: Partijen hebben in hun programma’s aangegeven het 

preferentiebeleid los te willen laten, maar de zorgverzekeraars lijken hier vooralsnog 

niet mee aan de slag te gaan. Het is van belang dat in het regeerakkoord 

bestaanszekerheid en zorg terugkomen.  

 

o Joep van den Dries vindt het interessant te zien hoe de analyses van verschillende 

programma’s wordt opgemaakt. Het is belangrijk de punten zoals opgenomen in het 

regeerakkoord onder de aandacht te blijven brengen. Jamila geeft aan dat de KNMP 

zicht profileert als organisatie waar feiten op tafel liggen en geen meningen. We zijn in 

goed gesprek met de diverse partijen en blijven dit doen.  

Aris Prins doet een aanbeveling te kijken op de website van de Tweede Kamer wie de 
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nieuwe Kamerleden zijn. Misschien herken je wel iemand uit je patiëntenbestand. 

Realiseer je dan dat elke apotheker ook lobbyist is voor onze professie. 

5. Mededelingen KNMP-bestuur 

Joep van den Dries neemt afscheid als districtsafgevaardigde van district West. Hij blijft wel 

actief in andere functies, o.a. in de CFOA. Het bestuur bedankt Joep van den Dries voor al 

zijn inspanningen en overhandigt een boeket bloemen. Rudi Rouws zal de rol van 

districtsafgevaardigde West overnemen. Joep van den Dries bedankt het bestuur, de 

collega districtsafgevaardigden en het bureau voor de prettige samenwerking en benoemt 

de fijne samenwerking met afdeling Communicatie & Public Affairs. Met Jos Engelkes heeft 

hij besproken om binnen de KNMP actiever te kijken welke leden er actief zijn in de politiek 

in de gemeente of landelijk en deze personen bij elkaar te brengen. Joep vraagt de KNMP 

hier invulling aan te geven. Daarnaast bedankt Joep Aris Prins voor de jaren van 

samenwerking, Loes Pors en Richard Jacobs van de afdeling Verenigingscoördinatie voor 

hun ondersteunende werkzaamheden en alle collega districtsafgevaardigden voor het 

voeren van een inhoudelijk gesprek. 

6. Rondvraag:  

o Raymond Kolman: Nabrander over GDV-tarief. De NZa legt het initiatief bij de 

zorgverzekeraars en de contracteerpartijen. Hij maakt zich zorgen over de 

declaratiezekerheid. De totale branche zou een uniform geluid moeten laten horen. 

Verschillende systematieken naast elkaar zullen leiden tot chaos. Reinier Bax deelt de 

mening over declaratiezekerheid, dit is heel belangrijk voor de apotheek. Deze is door 

ZN echter gegarandeerd. Binnenkort zal hier mogelijk meer over  naar buiten komen. 

 

o Serge van der Rijt: CBB heeft recent een uitspraak gedaan over preferentie bij DSW en 

ONVZ. Wat is het standpunt van de KNMP? Aris Prins geeft aan dat de baliekaart is 

aangepast en de KNMP de uitspraak verder zal bestuderen. Serge meldt tevens dat in 

Spanje de online apotheek verboden is. Reinier geeft aan dat uitgezocht zal worden of 

het om illegale online “apotheken” gaat of alle online apotheken. Aris Prins meldt dat de 

KNMP signalen ontvangt dat apotheken worden benaderd door patiënten waarbij de 

baxter van de online apotheek vertraagd is in de post. Hij vraagt eenieder deze signalen 

te melden als dit ter ore komt. Aris zal dit ook benoemen in de komende KNMP Actueel. 

 

o Jeroen de Bruijn bedankt alle aftredende leden voor hun inzet en in het bijzonder Joep 

van de Dries. 

 

o Ronald Tijhuis vraagt namens Henk Jan Verburg om vaker presentaties te houden vanuit 

bureau tijdens de AV. De presentatie van Jamila Bakkers werd heel erg gewaardeerd, 

dank hiervoor. Tevens vraagt Ronald Tijhuis aandacht voor diverse onderwerpen die 

eerder zijn besproken zoals subsidiebureaus, wel of niet legitimiteit van zzp-assistenten 
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en personeelswerving. Aris Prins geeft aan dat in de Algemene Vergadering een aantal 

zaken formeel moeten worden afgestemd. Bij het College van Afgevaardigden (CvA) is 

er meer ruimte voor een gesprek als klankbord van het bestuur. Ronald Tijhuis heeft ook 

in aanloop naar deze AV de overlap met KNMP Actueel benoemd. Goed om hier bij het 

komende CvA weer verder over te spreken.  

 

o Meryem Bilan bedankt Joep van den Dries voor zijn inspirerende en positieve 

opmerkingen en wenst Rudi Rouws veel succes. Daarnaast heeft Meryem begrepen van 

BENU dat apothekersassistenten vanaf 1 januari 2024 niet meer als ZZP’er mogen 

werken omdat zij niet zelfstandig besluiten mogen nemen. Wanneer assistenten via een 

bureau werken is er niets veranderd. De KNMP zal de stand van zaken hieromtrent 

navragen en terugkoppelen.  

 

o Sander Garritsen bedankt alle leden die aftreden.  

 

o Wouter van de Geest sluit zich aan bij Sander Garritsen.  

 

o Alexander Armbrust sluit zich aan bij opmerkingen van Jeroen de Bruijn. 

 

Voor de agenda’s: 

BIO Meeting   25 januari 2024 

KNMP Voorjaarscongres  12 maart 2024 

College van Afgevaardigden 20 maart 2024 

Algemene Vergadering  26 juni 2024 

College van Afgevaardigden 25 september 2024 

KNMP Najaarscongres  8 oktober 2024 

Algemene Vergadering  11 december 2024 

 

De voorzitter dankt de afgevaardigden, de andere leden en de bestuursleden voor hun 

aanwezigheid en constructieve bijdrage aan de vergadering en wenst iedereen een goede 

afsluiting van het jaar. 

 

De Algemene Vergadering wordt om 12.30 uur gesloten.  

 

 

 

De voorzitter       De secretaris 


